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Acta de reunió de la Junta d’Escola Ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió: 1/2016 
Data: 7 d’abril de 2016 
Hora d’inici: 12.40h.   
Hora d’acabament: 14.40 h. 
Lloc: Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vila Martí, Frederic – PDI-A membre nat - President 
Raya Marcos, David – PAS membre nat - Secretari Acadèmic 
Alemany, Pilar – PAS 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B membre nat 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A 
Arribas Ortolà, Marc – Estudiant 
Baile Puig, Maite – PDI-A 
Barlabé Dalmau, Antoni – PDI-A membre nat 
Blanqué Molina, Balduí – PDI-A membre nat 
Bordonaba Oliver, Cecília – Estudiant 
Butí Papiol, Salvador – PDI-A membre nat 
Carbonell Ventura, Montserrat– PDI-A membre nat 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B 
Català Roig, Neus – PDI-A 
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A membre nat 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B 
Guasch Murillo, Daniel – PDI-A membre nat 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B 
Jurnet Bolarin, Alejandro – Estudiant   
Llanas Parra, Francesc Xavier– PDI-A  
Magnusson Morer, Ingrid – PDI-B 
Martí Colom, Pau – PDI-B 
Martín Fuentes, Enric –PDI-A 
Martín Muñoz, Mario – PDI-A 
Massana Hugas, Imma – PDI-A membre nat 
Menargues Muñoz, Sergi – PAS 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A 
Morillo Velázquez, Germán – PAS 
Papiol Vera, Emília – PDI-B membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A  
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A membre nat 
Ponsa Asensio, Pere – PDI-A membre nat 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B membre nat 
Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS membre nat 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-B 
Román Jiménez, José Antonio–PDI-B membre nat 
Ruiz Jové, Xavier – PAS 
Ruiz Vegas, Francisco J. – PDI-A membre nat 
Sánchez José, M. Antonia – PAS 
Sánchez López, Sergi – PDI-A 
Serra Calderón, Sandra – Estudiant 
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Simó Mezquita, Ester – PDI-A  
Trullols Farreny, Enric – PDI-A 
Zaragozà Monroig, Marisa – PDI-A 
 
Excusats: 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A  
Castell Balaguer, Joan Vicent – PDI-B membre nat 
Cirera Solé, Mar – Estudiant   
Segalàs Coral, Jordi – PDI-A 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A 
Solé Rovira, Joan – PDI-B membre nat 
Ybern Carballo, Neus – PDI-B 
 
Absents: 
Duaso Bellido, Pau – Estudiant   
Escoda López, Jordi – Estudiant – membre nat  
Font Mateu, Josep – PDI-A membre nat 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A membre nat 
Merenciano Saladrigues, Josep M.– PDI-B membre nat 
Montalvo Martín, Salvador – Estudiant   
Musté Rodríguez, Marta – PDI-B membre nat 
Ochoa Saenz, Francisco – Estudiant 
Prim Fajardo, Maria – Estudiant   
Reinón Cintas, Daniel – Estudiant 
Rodríguez Solá, Raul – PDI-A membre nat 
Roset Calzada, Lourdes – PDI-A 
Strunk, Antònia Zoë – Estudiant   
 
Convidats: 
 
Fortuny Sanroma, Agustí – PDI-A 
Llorens García, Ariadna – PDI-A 
Mestres Romeu, Montserrat – PAS 
Ribés Romeu, Guillem – Estudiant   
Rivera Badillo, Mia – Estudiant   
Rodríguez Álvaro, Mario – Estudiant   
El Brak Ghailan, Ismael – Estudiant   
Alfonso Pérez, Vanessa – Estudiant   
 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (DOC 1/1-2016). 
2. Informe Director (Doc 2/1-2016). 
3. Memòria del Pla estratègic 2013/2016 (Doc 3/1-2016). 
4. Aprovació del tancament del pressupost del 2015 (Doc 4/1-2016). 
5. Aprovació del pressupost 2016 (Doc 5/1-2016). 
6. Aprovació  de l’Encàrrec Acadèmic  del curs 2016/2017 (Doc 6/1-2016, Doc 

7/1-2016 i Doc 8/1-2016) 
7. Afers de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (DOC 1/1-2016). 

 
S’aprova l’acta ordinària del 23 de desembre de 2015. 
 

2. Informe Director (Doc 2/1-2016). 
 
Frederic Vilà, director – Explica fent un breu resum el document del seu informe. 
 
 
Torn obert de paraules: 
 
Pilar Alemany: Demana que consti en acta la situació de la plaça de Promoció.  
Explica que és una plaça que està lliure des de finals d'octubre i no s’ha cobert. 
S’assabenta que surt a concurs a través d’una persona que està a la Junta PAS-F. 
La plaça surt com a Cap de la Unitat de Relacions Externes i Suport Institucional.  
 
Manifesta el descontent per la manca de comunicació entre l’Administració de 
l’Escola i els treballadors i a nivell personal, opina que és un greuge donat que 
aquesta nova figura serà el seu nou cap, i considera que és innecessari. 
Pregunta en què millora la seva feina aquesta nova plaça i en què millora l'escola. 
A més creu que és una plaça a la qual està capacitada per optar però no s’hi pot 
presentar perquè no té el nivell funcionarial (la seva escala és C, i la plaça surt com 
a B). 

 
Balduí Blanqué: Reclama l’elaboració de la Carta de Serveis, i demana que se li 
expliqui perquè han de venir agents externs a l’Escola a indicar-nos la forma de fer 
les coses. Vol saber a què respon la visita de la Gerent.  
 
Sobre el tema dels serveis, explica que la promoció està descuidada, ja que va 
marxar el tècnic de promoció a l’octubre de l’any passat i encara no tenim el relleu. 
Els serveis que donava aquesta persona, no sap a qui els ha de demanar ara. Cal 
cobrir aquesta vacant el més aviat possible igual que s’ha fet amb la plaça de cap 
de biblioteca, no entén perquè no es fa. Pregunta sobre quines intencions hi ha 
respecte a la promoció del màster, perquè aquest any no s'ha fet res i pel que 
sembla, no es farà res. 

 
Pel que fa a la Mesa Nàutica explica que va enviar un correu al Director i Ariadna 
Llorens per fer propostes. Li agradaria que al tema nàutic s’hi tingués  en compte la 
participació del Departament d’Enginyeria Elèctrica. 
 
Ignasi Perat: Creu que caldria que l'Escola es definís, que es plantegés la pregunta 
de que si es vol proposar un Màster, Grau, Postgrau, com s’ha de fer.  

 
Ariadna Llorens: Vol comentar un parell de punts: 
Sobre el Postgrau de Claqueta i Acció, indica que és un Postgrau privat, i que es 
volia fer amb una altra Universitat, i que finalment es farà amb la UPC, mitjançant 
la Fundació Politècnica. 
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Pel que fa a la Mesa Nàutica afirma que anem una mica tard, ja que encara no hi 
ha la proposta feta i es va demanar al setembre. Com Ajuntament, només exposen 
un projecte, i és l’escola qui l’ha de treballar. 
 
 
Respostes: 
 
Frederic Vilà: Explica que moltes qüestions, entre elles les de personal, venen 
imposades des de Barcelona i que ja s’han reunit amb Carla Bragós per tal que els 
expliquessin les accions que s’estaven emprenent. Es va intentar veure amb la 
Gerent però no va poder ser.  
 
Pel que fa a la Carta Serveis, explica que s’han elaborat diverses cartes de serveis, 
però no han pogut aprovar-se definitivament perquè no ha hagut una estabilització 
del personal per acomplir els compromisos. Actualment, s’està elaborant a nivell 
UPC, el catàleg de prestacions de la recerca, i que aviat es farà pública. 
  
José Miguel Quiñones: Comenta que periòdicament, té reunions de treball amb el 
Consell Tècnic de la UTG, formada per tots els comandaments, on es parla de tot l 
que es refereix als processos, serveis i personal. El model UTG s’està promovent 
en tots els Campus. A més, ha demanat una avaluació de la UTG, ja que fa 7 anys 
que es va posar en marxa. Corrobora la necessitat de fer la Carta de Serveis. 
 
Frederic Vilà: en resposta a Ignasi Perat, comenta que a la darrera Junta d'Escola 
es va dir com es treballarien els màsters i graus oficials, el funcionament de la 
Fundació Politècnica de Catalunya és diferent. 
 
Frederic Vilà, en resposta a Ariadna Llorens, agraeix la confiança en l'Escola pel 
que fa al Postgrau i explica que no s'ha pogut treballar més ràpid en el tema perquè 
hi ha hagut una sèrie de prioritats que no ho han permès. 
 
Referent a la Mesa Nàutica: No s'ha fet cap reunió encara. Tot el que s'ha fet queda 
reflectit a l’Informe. 
 
 

3. Memòria del Pla Estratègic 2013/2016 (Doc 3/1-2016).  
 
Pere Ponsa, explica el procediment d’elaboració de la memòria del Pla 
estratègic. 

 
 
4. Aprovació del tancament del pressupost del 2015 (Doc 4/1-2016). 

 
José Miguel Quiñones, explica el tancament i les partides pressupostàries. 

 
S’obre debat i s’aprova per consens.  
 

 
5. Aprovació del pressupost 2016 (Doc 5/1-2016). 

 
José Miguel Quiñones, explica la proposta de Pressupost 2016 de l'EPSEVG que 
consisteix en baixar un 10% totes les partides.  
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La comissió d’economia i d’Infraestructures (CEI) s’ha compromès a treballar per 
presentar una proposta de pressupost 2017 amb nous criteris de distribució.  

 
 

Torn obert de paraules: 
 

Dani Guasch: Comenta que es va parlar a la CEI si es passaria la repercussió dels 
exàmens als departaments. 
 
Montse Mestres explica que es va decidir fer l’estudi per tal de veure com es 
distribueix la despesa d’exàmens. 

 
Enric Trullols: No entén perquè les fotocòpies d'exàmens han d'anar a càrrec dels 
departaments. 
 
José Miguel Quiñones respon que en el seu moment es va acordar de fer així. 
 
Enric Martin: Opina que el pressupost de les seccions és força baix. 
 
José Miguel Quiñones explica les partides i remarca que la Universitat no té una 
comptabilitat analítica per centres. 
 
Balduí Blanqué: Com a coordinador de Màster sap que es necessiten una sèrie 
de recursos, que s'haurien d'assignar per millorar-lo, però tal i com està  
el pressupost totes les peticions no es podran atendre. Per això, vol saber què 
contestar a les propostes que li arriben. Com a membre de la CEI vol saber com 
s'han d'assignar els diners. Treure diners d'una partida de docència per fer exàmens 
potser té sentit per millorar els recursos si es creu que ha de ser així. Creu que la 
direcció no té una proposta clara i que la forma de treballar de la CEI no té sentit si 
la Junta d'Escola no demana o fa peticions a la comissió. 
 
Amb criteris i fent estudis es pot treballar millor, amb major claredat i, així, decidint 
més encertadament. 

 
Ignasi Perat: opina que l’import mínim assignat a les seccions hauria de ser més 
alt.  

 
Marta Díaz: Demana que es faci pel pressupost, el mateix treball de criteris que es 
fa per l'encàrrec docent. 

 
Manel Moreno: Pensa que la feina de la CEI és proposar eines. Creu que com a 
Junta d'Escola hem de traslladar el nostre malestar a UPC. 

 
La Junta d'escola de l'EPSEVG, celebrada el dia 7 d'abril de 2016, expressa el 
total desacord i malestar amb el pressupost de capítol 2 que la UPC atorga a 
l’EPSEVG, que no arriba a tenir els mínims per poder garantir el bon 
funcionament del centre. 

 
S'acorda la distribució del 2016: 
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Vots: 
 
A favor: 22 
Abstenció: 8 
En contra: 4 
 
S’aprova el pressupost del 2016. 
 
 

6. Aprovació  de l’Encàrrec Acadèmic  del curs 2016/2017 (Doc 6/1-2016, Doc 7/1-
2016 i Doc 8/1-2016)     
 
Toni Román explica l'encàrrec docent.     

 
S’obre debat sobre el punt de l'encàrrec a Tallers de Disseny entre membres del 
Departament de Ciència dels Materials i Enginyeria Metal·lúrgica i el 
Departament d’Enginyeria Química. 

 
A la proposta inicial hi havia punts assignats a Enginyeria Química, a Tallers de 
Disseny i després del debat s’acorda que aquests punts s’afegiran a 
l’assignatura de Química de primer, fora de l’Encàrrec. 

 
José Antonio Román exposa l’esmena que la professora Elisabet Arnó ha enviat i 
que demana un grup més de pràctiques a l'assignatura HADP. Per aquest motiu, 
pregunta si hi ha algun departament disposat a cedir punts docents per tal que 
aquest grup pugui estar dins de l’encàrrec.  
 
 
Es vota l’esmena de la professora Elisabet Arnó. 
 
Vots:  
 
A favor: 4 
En contra: 10 
Abstencions: 10 

 
No s’aprova l’esmena. 
 
S’aprova per consens l'encàrrec amb l’esmena de Tallers de Disseny i 
Assignatura de Química de primer.  
 
 

7. Afers de tràmit. 
 
No hi ha afers de tràmit. 

 
 
8. Torn obert de paraules 

 
Pilar Alemany: Pregunta: Com es creu que millorarà l'escola amb la nova plaça a la 
que s’ha referit al punt 2, què aportarà el nou Cap? 
Afirma que aquesta figura no apareix a totes les UTG. 
 

http://directori.upc.edu/directori/dadesUE.jsp?id=702
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Frederic Vilà respon que aquest tema s’ha imposat des de Gerència.  
 

Balduí Blanqué: Vol parlar sobre el tema dels espais. Li agradaria que els 
projectistes poguessin treballar en una aula apropiada i destinada a ells.  
Opina que el laboratori d’impressores 3D i talladora làser està molt brut i descuidat. 
Sol·licita saber a on ha de demanar els Serveis.   
 
Frederic Vilà: Sobre el laboratori prototipatge, i com a professor, ha de reunir-se 
amb STL per acabar de parlar com es pot gestionar l’ús i per endreçar-ho. 

 
Alejandro Jurnet: Pregunta pel tema de les fonts d'aigua. Si es pensa recuperar el 
servei o no. 
José Miguel Quiñones comenta que s'hauria d'haver enviat un comunicat parlant 
del tema a la comunitat, i per informar que el servei no es restablirà. 
Sobre el servei de vending, explica que s’està estudiant si es poden instal·lar 
màquines. 
 
Sandra Serra: Vol saber com els estudiants poden formular les seves queixes.  
Se li mostra a la web el lloc on fer suggeriments i se li diu que també es poden entrar 
per registre. 
 
Enric Martín: Demana a la Junta d'Escola, una moció de recolzament als companys 
del Departament de Teoria del Senyal i Comunicació (TSC), que desapareix de 
l'EPSEVG. 
 
Frederic Vilà diu que hi haurà un acte de reconeixement públic amb tots els 
professors que han impartit docència del departament de TSC a l’escola. I que 
també se’ls tindrà presents a l'acte de Graduació. 
 
Antoni Barlabé: Diu que fa 30 anys que està a l'escola i agraeix aquestes paraules.  

 
 

 
 
S’aixeca la sessió a les 14.40h. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President,  
 
 
David Raya Marcos   Frederic Vilà Martí 
_____________________________________________________________________ 
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